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Birželio 1 d. – Tarptautinė 
vaikų gynimo diena

1 июня – Международный 
день защиты детей

Mūsų partneriai – Daugpilis 
švenčia miesto gimtadienį!

Brangūs mūsų partneriai ir draugai!
Nuoširdžiai sveikiname kiekvieną Daugpilio gyventoją ir valdžios atsto-

vą Daugpilio miesto gimtadienio proga! Tegul ši įsimintina diena primena 
Jums apie Jūsų nuveiktus darbus miesto labui ir įkvepia dar daugiau steng-
tis, dirbti ir planuoti didžius dalykus šiame nuostabiame mieste!

Visaginiečiai ypač myli Daugpilį ir visuomet jaučiasi kaip namuose!
Tegul į Jūsų miestą plūsta žmonės, svečiai, nauji gy-

ventojai, verslai ir visa, kas skatins Daugpilio plėtrą!
Su gimtadieniu! Aukite ir tobulinkite visų mūsų my-

limą Daugpilį!
Visagino savivaldybės meras Erlandas Galaguz

Mieli vaikai, mielas Visagino jaunime!
Tikime, kad šių dienų pasaulis kelia daug iššūkių, klausimų, nesklandu-

mų ne tik suaugusiųjų, bet ir Jūsų kasdienybėje.
Šiandien norime išreikšti palaikymą Jums bei kviečiame nebijoti kurti gra-

žią, harmoningą aplinką Jūsų bendraamžių ir įvairių kartų žmonėms drauge.
Vaikų gynimo dienos proga taip pat norime palinkėti kiekvienam iš Jūsų 

veržlumo, originalių idėjų, atvirumo pasauliui ir ypač sau!
Kurkite, tobulėkite ir būtinai svajokite!

Дорогие дети и молодежь Висагинаса! Мы понимаем, что сегодняш-
ний мир ставит множество задач, вопросов, проблем не только для 
взрослых, но и для вас в вашей повседневной жизни.

Сегодня хотим выразить вам свою поддержку и предложить вам 
не бояться создавать красивую, гармоничную среду вместе со свои-
ми сверстниками и людьми разных поколений.

По случаю Дня защиты детей также хотим пожелать каждому из 
вас энергии, оригинальных идей, открытости миру и особенно себе!

Творите, совершенствуйтесь и обязательно мечтайте!

Posėdyje patvirtinti Visagino savivaldybės
tarybos komitetai

Visagine pristatytas TŪM Pažangos planas

Gegužės 30 dieną vykusiame Vi-
sagino savivaldybės tarybos po-
sėdyje vienbalsiai nuspręsta dėl 
Visagino savivaldybės tarybos ko-
mitetų sudarymo ir komitetų pir-
mininkų, ir jų pavaduotojų paskyri-
mo. Posėdžio metu taip pat svarstyti 
ir kiti klausimai: dėl atstovų išrinki-
mo į Lietuvos savivaldybių asociaci-
jos narių atstovų suvažiavimą ir dėl 
atstovo delegavimo į Utenos regio-
no plėtros tarybos kolegiją.

Tarybos nariai vienbalsiai nuspren-
dė į Utenos regiono plėtros tarybos 
kolegiją deleguoti Visagino savivaldy-
bės tarybos narį Vytautą Račkauską. 
Į Lietuvos savivaldybių asociacijos su-
važiavimą Visagino savivaldybės ta-
rybos 2023–2027 metų kadencijos 
įgaliojimų laikui deleguoti tarybos 
nariai – Aleksandra Grigienė ir Jev-
genij Šuklin.

„Džiaugiuosi dėl kiekvieno tarybos 
nario konstruktyvaus darbo. Nuose-
kliai suformavome komitetus, kuriuo-
se galėsime diskutuoti ir formuoti 
nuomonių pliuralizmu paremtą dar-
botvarkę. Linkiu komitetams sklan-
džios veiklos ir, žinoma, nepamiršti, 

Praėjusią savaitę Visagine įvyko 
renginys „TŪM programa mūsų sa-
vivaldybėje: Visagino ir Ignalinos 
rajono savivaldybės“, kurio metu 
pristatyta Tūkstantmečio moky-
klų (TŪM) programa bei bendruo-
menei pristatytas bendras Visagi-
no ir Ignalinos rajono savivaldybių 
Pažangos planas.

„Šiandien ypač svarbu ne tik su-
dominti jaunimą mokymusi, taikant 
įtraukųjį ugdymą, STEAM veiklas, bet 
ir užtikrinti palankų mokyklos mikro-
klimatą. Viskas yra tam, kad stiprin-
tume vieni kitus, kad drauge dalintu-
mėmės gerosiomis praktikomis dėl 
kiekvieno mokinio sėkmės. Kviečiu 
ir šiandien jus čia, Visagine, dalintis 
savo patirtimis, išmintimi ir pasisem-
ti iš šio projekto kuo daugiau naudos 
mūsų jaunimui“, – renginio dalyvius 
šiltai pasveikino Visagino savivaldy-
bės meras Erlandas Galaguz. Meras 
pabrėžė investicijų į švietimo kokybi-
nę kaitą vertę – tai prasmingiausia bet 
kurios šalies, savivaldybės investicija 
į ateitį. Kaimyninės savivaldybės da-
lyvių delegaciją lydėjo Ignalinos rajo-
no savivaldybės meras.

Renginyje dalyvavusi Europos so-
cialinio fondo agentūros TŪM ko-
manda atkreipė dėmesį į Pažangos 

kad dirbame, visų pirma, gyventojų 
naudai“, – posėdį komentavo Visagi-
no savivaldybės meras E. Galaguz.

Kviečiame susipažinti su Visa-
gino savivaldybės tarybos komi-
tetų sudėtimi:

– Švietimo ir savivaldos komitetas: 
Airida Drus (komiteto pirmininkė), 
Dmitrij Ikonikov (komiteto pirminin-
kės pavaduotojas), Vanda Beinorienė, 
Gintautas Dervinis, Aurimas Gudas.

– Biudžeto ir finansų komitetas: 
Ilona Nekrošienė (komiteto pirmi-
ninkė), Jevgenij Šuklin (komiteto pir-
mininkės pavaduotojas), Virginijus 
Andrius Bukauskas, Vytautas Ra-
čkauskas, Natalja Tomša.

plano Visagino savivaldybės dalies 
lyderystės srities išskirtinumą – nu-
matytą komandinį darbą stiprinant 
įvairius poreikius turinčių mokinių 
pažangą. Įtraukiojo ugdymo srityje 
Visaginas plane akcentuoja bendruo-
menės nuostatų apie specialiuosius 
ugdymosi poreikius ir negalią kaitą, 
fizinės aplinkos ir ugdymo(si) turinio 
tobulinimą vadovaujantis universa-
laus dizaino principais, partnerystę 
su NVO. Visaginui skiriama 2,235 mln. 
Eur Pažangos plano priemonėms įgy-
vendinti, iš kurių Visagino savivaldy-
bė šiuo metu numato prisidėti 131 
tūkst. Eur (tai mažiau nei 6 proc. ben-
dro biudžeto).

Visagino savivaldybės Pažangos 
plano tikslus, uždavinius ir numaty-
tas priemones pristatė komandos 
vadovė, Švietimo, kultūros, sporto ir 
valstybinės kalbos kontrolės skyriaus 
vedėja Asta Sieliūnienė. Apžvelgtas Vi-
sagino švietimo kontekstas, situacija 
bendrajame ugdyme. Pažangos pla-
ne visaginiečiai yra numatę du tiks-
lus, iš kurių vienas yra orientuotas į 
kryptingai auginamą kiekvieno moki-
nio asmenybinę brandą per individu-
alios pažangos, įsitraukimo ir motyva-
cijos mokytis skatinimą. Antru tikslu 
siekiama kurti sąlygas ugdymo(si) ko-

kybei, keisti vadybinę ir pedagoginę 
kultūrą, griauti barjerus įtraukčiai, 
tarp veiksmingai bendradarbiaujan-
čių mokyklų ir partnerių dalintis atsa-
komybe už kiekvieno mokinio sėkmę.

59 procentai projekto lėšų yra pa-
skirstyta mokyklų vidaus ir lauko er-
dvių įrengimui, atnaujinimui, mo-
dernizavimui, 24 procentai – įrangai, 
priemonėms, baldams, 7 procentai – 
trijų sričių – kultūrinio, įtraukiojo ir 
STEAM ugdymo – koordinatorių pa-
reigybėms finansuoti, 6 procentai biu-
džeto numatyta mokyklų vadovų ir 
pedagoginių darbuotojų kvalifikaci-
jai tobulinti Lietuvoje ir užsienyje, 4 
procentai – tęstinėms projektinėms 
veikloms mokyklose.

Primename, kad Pažangos plano 
įgyvendinime dalyvauja Visagino „At-
gimimo“ ir „Verdenės“ gimnazijos, „Ži-
burio“ pagrindinė mokykla ir Ignalinos 
Česlovo Kudabos gimnazija.

Preliminarioji sutartis buvo pasi-
rašyta metų pradžioje, o artimiau-
siomis dienomis bus pasirašyta pa-
grindinė sutartis dėl TŪM Pažangos 
plano įgyvendinimo.

Taigi, belieka palinkėti sutelkto ben-
dro darbo vardan pozityvių pokyčių 
mūsų švietimo bendruomenėje ir sė-
kmingo įgyvendinimo!

В этот день, приглашаем вас передать наилучшие пожелания от-
цам за все знания, уроки, опыт, силу и мужество, которые они при-
вивают своим детям. Поблагодарим их за постоянное побуждение 
идти вперед, за силу поддержать нас, за переданные ценности и муд- 
рость. Также приглашаем вас сделать это не только сегодня.

И во время повседневной рутины давайте не забывать, что до-
брое слово обязательно осчастливит нашего единственного и не-
повторимого папу…

Šiandien kviečiame tarti gražiausius palinkėjimus tėčiams už visas ži-
nias, pamokas, patirtį, tvirtybę ir drąsą, kurią jie įkvepia savo atžalose. 
Padėkokime jiems už nuolatines paskatas eiti pirmyn, už stiprybę palai-
kyti mus, už perduotas vertybes ir išmintį.

Taip pat kviečiame tai daryti ne tik šiandien – per visa rutiną nepamirš-
kime, kad geras žodis būtinai nudžiugins mūsų vienintelį ir nepakarto-
jamą – tėtį…

Pirmasis birželio sekmadienis – 
Tėvo diena!

Первое воскресенье июня – 
День отца!

– Ekonomikos ir verslo komitetas: 
Ilja Petrov (komiteto pirmininkas), 
Svetlana Babujeva (komiteto pirmi-
ninko pavaduotoja), Marija Agafono-
va, Viačeslav Gotovskij, Nikolajus Le-
bedevičius.

– Socialinių reikalų ir sveikatos ap-
saugos komitetas: Aleksandra Gri- 
gienė (komiteto pirmininkė), Vitalius 
Besakirskas (komiteto pirmininkės 
pavaduotojas), Boris Lukoškov, Olga 
Manc, Dalia Štraupaitė.

– Kultūros ir sporto komitetas: Ser-
gejus Kotovas (komiteto pirmininkas), 
Vita Pimpienė (komiteto pirmininko 
pavaduotoja), Vadimas Čižys, Alek- 
sandr Kločan, Denis Naidionov.

Visagino savivaldybės meras Erlandas Galaguz
Laikinai einanti administracijos direktoriaus pareigas Aušra Andrijauskienė
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Уличные библиотечки 
вновь радуют горожан

Meras pasveikino
pirmąjį šių metų

Visagino savivaldybės
naujagimį!

Parengti susipažinimui Utenos regiono atliekų prevencijos ir 
tvarkymo 2021–2027 metų plano projektas ir SPAV ataskaita

Informuojame, kad parengti Utenos regiono atliekų prevencijos ir tvar-
kymo 2021–2027 metų plano (toliau – Planas) projektas ir strateginio pasek-
mių aplinkai vertinimo (toliau – SPAV) ataskaita.

Plano rengimo organizatorius – UAB „Utenos regiono atliekų tvarkymo 
centras“, J. Basanavičiaus g. 59, 28241 Utena, interneto svetainės adresas 
https://uratc.lt/, tel. (8 389) 50 440, el. p. info@uratc.lt.

Su parengtais dokumentais galima susipažinti UAB „Utenos regiono 
atliekų tvarkymo centras“ patalpose J. Basanavičiaus g. 59, Utena, inter-
neto svetainėje adresu https://uratc.lt/regionines- apimties-dokumentai/, 
nuo 2023 m. birželio 6 d. iki 2023 m. liepos 3 d.

Pasiūlymus dėl Plano projekto ir vertinimo ataskaitos galima teikti raštu 
J. Basanavičiaus g. 59, 28241 Utena, arba el. paštu info@uratc.lt iki viešo 
supažindinimo su Plano projektu ir SPAV ataskaita pradžios ir jo metu. Po 
viešo supažindinimo pasiūlymai nebepriimami. Teikiant pasiūlymus fi ziniai 
asmenys turi nurodyti vardą, pavardę ir adresą pagal deklaruotą gyvena-
mąją vietą, juridiniai asmenys – teikiančiojo asmens vardą, pavardę ir savo, 
kaip juridinio asmens, pavadinimą, buveinės adresą (visais atvejais galima 
nurodyti elektroninio pašto adresą, telefono numerį, kitus rekvizitus), pa-
siūlymo teikimo datą, pasiūlymo esmę (pasiūlymas turi būti aiškus ir su-
prantamas). Raštu pateiktas pasiūlymas turi būti pasirašytas.

Visi gauti pasiūlymai bus išnagrinėti, įvertinti ir nuspręsta, ar atsižvelgti 
į pasiūlymus, ar juos atmesti.

Viešas supažindinimas įvyks 2023 m. liepos 4 d. 17.30 val. nuotoliniu 
būdu. Prisijungimo nuoroda (jungtis per naršyklę): https://teams.live.com/
meet/9451959345164.

Užsakymo Nr. 3645

Часть здания детской поликлиники меняет 
свое медицинское назначение

Как сообщает Висагинское 
самоуправление, утверждены 
проектные предложения по раз-
делению детской поликлини-
ки на два отдельных объекта 
недвижимости.

Часть здания, а это второй этаж 
и часть первого этажа, меняет 
свое назначение с медицинского 
на складское. Другая часть пер-
вого этажа, которая занимает 51 
проц. от общей площади здания, 
сохраняет свое медицинское на-
значение.

По правилам пожарной безо-
пасности при разделении здания 
два объекта различного назна-
чения будет выполнен простой 
ремонт – между помещениями 
возведут противопожарную пе-
регородку. Напомним, что второй 
этаж и часть первого этажа отда-
ны в аренду Фонду Александра Ва-

сильева согласно договору, под-
писанному 18 декабря 2020 года.

В помещениях, которые теперь 
официально признаны складски-
ми, хранится коллекция Фонда, 
который по условиям 5-летнего 
договора ежегодно бесплатно про-
водит в Висагинасе две выстав-
ки – в декабре и в августе, во время 
празднования Дня города.

Также напомним, что в апреле 
2023 г. Висагинский совет принял 
решение о согласии на учрежде-
ние в нашем городе публичной ор-
ганизации «Музей моды».

Возможно, в будущем здание 
бывшей детской поликлиники бу-
дет использовано для экспозиций 
этого музея.

Соб. инф.

Работники Висагинской 
публичной библиотеки при-
глашают жителей города об-
мениваться прочитанными 
книгами.

Обновлённые уличные библио-
течки заняли свои прежние места 
в районе городского пляжа, а так-
же в третьем микрорайоне возле 
прогимназии «Draugystės». Ещё 
одна библиотечка расположилась 
в новом месте на улице Яунистес 
в «Парке молодости».

В районе городской больницы 
и поликлиники, как мы уже сооб-
щали ранее, действует старая би-
блиотечка. Таким образом, всего 
в Висагинасе теперь насчитыва-
ется четыре уличные мини-би-
блиотечки. Новые уличные би-
блиотечки были изготовлены 

работниками ЗАО «Visagino lini-
ja», которые откликнулись на про-
блему и собрали корпуса из соб-
ственных материалов, за что им 
огромная благодарность и уваже-
ние не только от коллектива Ви-
сагинской публичной библиотеки, 
но и от всех горожан, которые лю-
бят культуру и ценят благоустрой-
ство нашего города.

Специалист системы эффектив-
ности ЗАО «Visagino linija» Анна На-
ровченко рассказала, что в SBA 
группе уже несколько лет действу-
ет «волна волонтерства»; предпри-
ятие активно участвует и вносит 
свой вклад в эту инициативу. Цель 
проста – делать добрые дела и уча-
ствовать в общественной жизни.

Корпуса мини-библиотечек 
с умением и любовью изготовил 
работник предприятия «Visagino 
linija» Андрей Москвитин, кото-
рый попросил горожан уважать 
чужой труд и не ломать обновлён-
ные библиотечки.

Давайте прислушаемся к этим 
словам и сделаем так, чтобы улич-
ные мини-библиотечки радовали 
нас не один год. Ведь прочитан-
ная книга – это не только способ 
провести время на лавочке в ми-
крорайоне или во время отды-
ха на городском пляже, но и пре-
красная возможность обогатиться 
духовно, стать чуть–чуть добрее 
и внимательнее друг к другу.

Вячеслав ШМИДТ, фото автора

Решение об увольнении Ольги Мазневой 
пока отложено

«Все будет зависеть от выводов комиссии»,–
говорит директор детского сада «Auksinis gaidelis»

Как мы уже сообщали (в № 20/
221 от 19 мая 2023 г. в статье 
«Ольга Мазнева: «Совесть не 
позволяет молчать»), директор 
детского сада «Auksinis gaidelis» 
приняла решение об увольне-
нии, и вторник 30 мая должен 
был стать ее последним рабо-
чим днем.

Однако в настоящее время Оль-
га Мазнева, реагируя на просьбу 
мэра Эрландаса Галагуза остать-
ся работать в должности дирек-
тора детсада, приняла решение 
не увольняться до того времени, 
пока не будут сделаны выводы ко-
миссии.

Напомним, что 17 мая Евгений 
Шуклин создал комиссию для вы-
яснения всех обстоятельств, из-
ложенных в письме О. Мазневой, 
которое было адресовано цен-
тральной и местной власти. (Е. Шу-

клин с 25 апреля до 23 мая времен-
но исполнял обязанности мэра).

Согласно распоряжению Е. Шу-
клина, комиссия должна завер-
шить свою работу до 7 июня, по-
этому Ольга Мазнева написала 
заявление о том, чтобы остаться 
в должности директора детско-
го сада «Auksinis gaidelis» до этой 
даты.

Сразу пос ле инауг урации, 
23 мая, мэр Эрландас Галагуз 
встретился с сообществом дет-
ского сада. На том многочислен-
ном собрании родители и коллек-
тив дали высокую оценку работе 
Ольги Мазневой, рассказав о том, 
как многое изменилось в лучшую 
сторону в этом детском саду с при-
ходом молодого креативного ди-
ректора.

Родители и сотрудники д/с «Auk-
sinis gaidelis» дружно просили мэра 
«сделать все возможное, чтобы 
Ольга осталась».

Эрландас Галагуз в свою оче-
редь также высоко оценил рабо-
ту О. Мазневой, сказав при этом, 
что нужно разбираться в ситуа-
ции и выслушать другую сторо-
ну – ответственных работников 
администрации самоуправле-
ния, о которых шла речь в письме- 
обращении. 30 мая мэр Эрландас 
Галагуз дал интервью редакции, 

в котором рассказал о том, какова 
ситуация с директором детского 
сада «Auksinis gaidelis» в настоя-
щее время.

Глава города напомнил, что Оль-
га Мазнева была принята на рабо-
ту директором детского сада в его 
прошлую каденцию, и сказал, что 
очень доволен ее работой.

«Тем не менее, произошло то, 
что она подала заявление об 
увольнении. Мне пришлось встре-
титься и с сообществом детско-
го сада, и с представителями ад-
министрации самоуправления, 
и с самой Ольгой Мазневой, ко-
торая попросила перенести срок 
увольнения до получения выво-
дов комиссии.

Когда комиссия представит ре-
зультаты своей работы, мы сможем 
сделать свои выводы и решим, что 
делать дальше»,– сказал Э. Галагуз 
и выразил надежду, что будут со-
хранены «те трудовые отношения, 
какими они и были».

Ольга Мазнева также ждет выво-
дов комиссии, на заседание кото-
рой она была вызвана и ответила 
на заданные ей вопросы. Дирек-
тор д/с «Auksinis gaidelis» сказала, 
что ее решение о том, уйти или 
остаться, будет зависеть от выво-
дов комиссии.

Инна НЕГОДА

Neįtikėtinas pasisekimas: Visagino mokiniai susitiko su šiuo metu 
garsiausia ir didžiausią visų mūsų pagarbą pelniusia asmenybe! 

Gegužės 31 dieną į Visagino „At-
gimimo“ gimnaziją atvyko Euro-
pos Komisijos atstovybės Lietuvoje 
vadovas Marius Vaščega kartu su 
pačiu Aurimu Valujavičiumi – ke-
liautoju, irkline valtimi įveikusiu 
Atlanto vandenyną!

Į Visaginą atvykusio Aurimo Valu-
javičiaus atvyko pasveikinti ir laikinai 
einanti administracijos direktoriaus 
pareigas Aušra Andrijauskienė. Ji įtei-
kė keliautojui Visagino savivaldybės 
mero padėką bei palinkėjo įdomios, 
vertingos diskusijos į susitikimą su 

Visagino savivaldybės pateikta informacija, paskelbta pagal sutartį Nr. 5-275 · Информация предоставлена Висагинским самоуправлением и публикуется по договору № 5-275

A. Valujavičiumi susirinkusiems Visa-
gino moksleiviams. „Esame nepapras-
tai dėkingi, kad atvykote į Visaginą ir 
pasidalinote savo nepakartojama pa-
tirtimi su mūsų jaunimu. Jūsų drąsus 
ir nepaprastas žygis per Atlantą ne 
tik įkvepia, bet ir turi didžiulę reikš-

mę Visaginui, garsėjančiam irklavi-
mo sporto puoselėjimu. Jūsų istori-
ja – tai ryžto, ištvermės ir nuolatinio 
tobulėjimo rezultatas, įkvepiantis ir 
parodantis, kaip įmanoma peržengti 
žmogaus galimybes ir pasiekti neįtikė-
tinas aukštumas. Visagino bendruo-
menės vardu su didžiausia pagarba 
linkiu Jums skleisti savo žinią, įkvėpti 
žmones ir sėkmingai įgyvendinti visus 
užsibrėžtus gyvenimo tikslus!“- linkė-
jimus perdavė laikinai einanti admi-
nistracijos direktoriaus pareigas Auš-
ra Andrijauskienė. 

Šis vizitas – tai prizas už aktyvų mo-
kinių dalyvavimą „Europos egzami-
ne“, kuriame šiemet dalyvavo rekor-
dinis Lietuvos mokyklų skaičius. Nors 
gimnazija buvo atrinkta atsitiktine 
tvarka – tai puiki paskata aktyviai įsi-
traukti į įvairias pilietines iniciatyvas!

Решение об увольнении Ольги Мазневой 
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Tarptautinė vaikų diena pasitik-
ta reikšminga ir simboliška akimir-
ka: savivaldybės meras pasveikino 
pirmąjį šių metų Visagino savival-
dybės naujagimį! Sausio pirmąją 
visaginiečiams Veronikai ir Alek-
sandrui Karpovič gimė mergaitė 
Jana – pirmoji 2023-ų metų visa-
ginietė!

Visagino savivaldybės civilinėje 
metrikacijoje Janos tėveliams me-
ras įteikė simbolines dovanas bei 
palinkėjo didelės sveikatos ir lai-
mės Janai ir jos šeimai.


